



Hike - November 28



Chancy Tour Via Avusy and Sézegnin

VERSION FRANCAISE: VOIR AU VERSO



What is this outing about?

Ideal for a Sunday walk, you do not need to get up early. This hike can be done throughout the year and is easily accessible by transit from Geneva. It comes very close to the point furthest south in Switzerland. There are lots of good geocaches along the way. A portion of the route is along the Rhone, but most is through the forest hugging the French border. Fall is "peak mushroom". (<https://thingstodoingeneva.ch/mushroom-picking-in-geneva/>) This is a full day outing, so we should leave in the morning. There is nothing particularly strenuous on this route, and you can even bring your dog (if on a leash!). As there are no restaurants along the way, bring a picnic.



Technical Data

Min/max alt.	335 / 465 m
Elev. gain/loss	348 / 358 m
Duration	4-5 hours
Rating	Moderate
Prerequisite	Some stamina
Restrictions	None



Organizers

Martin Engels	+41 795498540
Steve Perry	+41 799506306



Transport

- Take the 14 tram to Bernex-Vailly (the end of the line)
- Take the K bus to Chancy-Douane arriving at 10:14
- Parking also available in Chancy village (free on Sunday)



Meeting Point

K bus stop, Chancy-Douane. 10:30am



Costs

- Club Tax: SCIG member CHF 5,00, non-member CHF 15,00. You can get membership online at <http://www.scig.ch>. (CHF 50,00/year)
- Transport: Single trip within Geneva area costs CHF 3,00. You will need 2 single trips.



Registration

- Registration: Please use this [link](#)
- Registration deadline: Friday, Nov 26
- Maximum number of participants: 30
- Waiting list: there is some flexibility on numbers
- Participant suitability: fit
- Cancellation: in case of forecasted bad weather, the organizers will cancel the hike. Every participant will be informed about go/no go decision by email no later than 18:00 on Saturday, November 27.
- Insurance: you must be personally insured against accident/rescue (REGA). SCIG does not provide collective insurance to participants



What do I need to bring?

Food – picnic lunch

Clothing – layers, water-proof boots/shoes

Tools – hiking poles, water bottle





Hike - November 28



Chancy Tour Via Avusy and Sézegnin



De quoi s'agit-il?

Idéal pour une promenade dominicale, vous n'avez pas besoin de vous lever tôt. Cette randonnée peut se faire toute l'année et est facilement accessible en transport en commun depuis Genève. Elle se rapproche du point le plus au sud de la Suisse. Il y a beaucoup de bonnes géocaches le long du chemin. Une partie de l'itinéraire longe le Rhône, mais la majeure partie traverse la forêt qui longe la frontière française. L'automne est le "pic des champignons". (<https://thingstodoingeneva.ch/mushroom-picking-in-geneva/>) Il s'agit d'une sortie d'une journée entière, nous devrions donc partir le matin. Il n'y a rien de particulièrement difficile sur cet itinéraire, et vous pouvez même amener votre chien (s'il est tenu en laisse !). Comme il n'y a pas de restaurants le long du chemin, apportez un pique-nique.



Données techniques

Altitude min/max. 335 / 465 m
Gain/perte d'altitude 348 / 358 m
Durée 4-5 heures
Niveau modéré
Prérequis Une certaine endurance
Restrictions Aucune



Organisateurs

Martin Engels +41 795498540
Steve Perry +41 799506306



Transport

- Prendre le tram 14 jusqu'à Bernex-Vailly (fin de la ligne)
- Prendre le bus K jusqu'à Chancy-Douane, arrivée à 10:14.
- Parking également disponible au village de Chancy (gratuit le dimanche)



Rendez-vous

Arrêt du bus K, Chancy-Douane. 10h30



Frais

- Taxe de club : Membre du SCIG 5,00 CHF, non-membre 15,00 CHF. Vous pouvez devenir membre en ligne sur <http://www.scig.ch>. (CHF 50,00/an)
- Transport : Un voyage simple dans la région de Genève coûte CHF 3,00. Vous aurez besoin de 2 voyages simples.



Inscription

- Inscription: Utilisez ce [link](#)
- Date limite d'inscription: Vendredi 26 novembre
- Nombre de participants: 30
- Liste d'attente : il y a une certaine flexibilité sur le nombre de participants.
- Aptitude des participants : en forme
- Annulation : en cas de mauvais temps annoncé, les organisateurs annuleront la randonnée. Chaque participant sera informé de la décision d'annulation par e-mail au plus tard le samedi 27 novembre à 18h00.
- Assurance : vous devez être personnellement assuré contre les accidents/sauvetage (REGA). Le SCIG ne fournit pas d'assurance collective aux participants.



Que dois-je apporter?

Nourriture - pique-nique
Vêtements - plusieurs couches, bottes/chaussures imperméables
Outils - bâtons de randonnée, bouteille d'eau

